
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek
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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

ZawiSla o bieh4ce ocryszczanie Sciezki rowerowej i chodnika

wzdLuzulicy Grodzkiej. Nalezy nabiel4co usuwai chwasty
.l 1 , . .l .

wyrastaj qce z chodnik6w i przy krawgznikach Sciezki rowerowej

otazjezdni. WaZne jest usuwanie sryszek i innych zanieczyszczen

z chodnik6w i Sciezki z uw agi na bezpieczef stwo rowerzyst6w

i pieszych. Nalezy przyci1c gaLEzie zwisaj4ce nad Scieikqrowerowa

otazwystaj4ce krzewy z posesji p,rzy Sciezce rowerowej.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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